



Referat, hovedbestyrelsesmøde

Tirsdag 9. april 2024, kl. 18.58

Fremmødte : Marina, Heidi, Jens, Peter S., Ole, Peter C., Kristian, Christina, Marie Keck (Suppleant)

Afbud: Jeanette og Gitte

1. Smørrebrød og intro af nye/gl. medlemmer

Velkommen til ny formand for håndboldafdelingen Heidi, og ny hovedkasserer Peter C. Der var en kort intro af bestyrelsens øvrige medlemmer som var til stede

2. Underskrift af referater

Venter til næste møde

Action: Peter S undersøger hvor mange referater, der mangler underskrift og tager med næste gang, så de kan ajour føres

3. Afrunding 2024 generalforsamlinger

- Opdatering af hjemmeside – der skal sendes mail til Jeanette der lige nu opdaterer hjemmesiden, med info om evt. nye bestyrelses konstellationer og medlemmer, Ole mener alle afdelinger er fint opdateret. Kristian nævner at Android telefoner kan have lidt udfordringer med hjemmesiden, dette må undersøges nærmere ved et egentligt hjemmeside-projekt.

Action: alle afdelinger har sit ansvar for at holde hjemmesiden opdateret

4. Økonomi

Der har været afholdt et møde med revisor Bo, Peter S, Ole og Peter C.

Eventuelle rettelser til 2023 regnskabet, tages med i 2024 da man ikke åbner 2023 regnskabet. Peter C fremlagde kort et ønske om, at lave en "manual"/arb. beskrivelse, af de forskellige opgaver og hvordan man gør tingene, og som samtidig kan hjælpe ved overlevering af posten.

Der kan evt. laves en kvartalsvis opfølgning for de enkelte afdelinger, så

Alle: Meld gerne tilbage til Peter S, hvis der er gode forslag til eventuelle aktiviteter for børn og voksne

- Lokaldysten : afholdes 14.06 kl 17-19 – Christina melder retur, når der har været afholdt møde i udvalget, om der er brug for hjælp fra HB og til hvilke opgaver

7. Pudseften :

Afholde 4. maj – meld tilbage til Peter S senest 20. april om I deltager eller er forhindret. Medtag gerne påhæng. Forslag om oprydning i depotet denne dag i stedet for pudsning af pokaler.

8. Highlights fra afd.

Fodbold: banerne er stadig lukket ned der er ikke nogen der er startet træning på græs endnu.

Badminton: Træning i april/maj måned ud inden sommerferie.

Håndbold: 7. maj vil de gerne bruge hallen. Skal lige koordineres. Herrerne har vundet deres pulje. Damehold skal spille Danmarksserie.

Gulvvaskeren – fået service for ca. 3 mdr. Siden, det er bemærket, at maskinen drypper.

Løb: Det går stille og roligt, deltagelse i div, løb i vinter/forår. Vi har 2 der skal løbe marathon og Lokaldysten lige rundt om hjørnet.

Gymnastik: Opvisning, gik fint, dog lidt for hurtigt. Sommerhold - step og styrke vil gerne fortsætte som sommerhold. Samtidig vil spring gerne være sommerhold. Der er planlagt evalueringsmøde sammen med trænerne for opvisningen.

Hallen: Kan bruges i ferier, men kommunen skal informeres. Send mail til Peter S. hvis hallen ønskes benyttet i ferier.

9. Evt.

- Næste møde: 4. juni kl. 19
- Dilettant – 125 mennesker fredag, ca. 75 om lørdagen med mad – opfølgning 14. maj kl. 17:30
- Krudtværksfestival i Fr. værk lørdag 4. maj ca. kl. 10-16: Ole og Peter S er umiddelbart på til bemanning af pølse vogn denne dag.
- Andet:
 - SlushIce maskine skal have et lille service
 - Klubhusprojektet: ansøgning er sendt til kommunen.